
 

 

 

 

 

 

 

Številka: 013-0001/2023-218 (U112) 

Datum:  31. 3. 2025 

 

Odgovori na vprašanja in pobude 

članic in članov občinskega sveta 
(podana na 12. redni seji občinskega sveta, drugi del) 

 
Na podlagi 17. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornja Radgona (Uradno glasilo 

Občine Gornja Radgona, št. 1/2016) so na vprašanja in pobude članic in članov občinskega 

sveta, katere so dne 12. 12. 2024 podali na 12. redni seji Občinskega sveta Občine Gornja 

Radgona, pripravljeni pisni odgovori (drugi del), ki se objavijo na spletni strani občine, in 

sicer: 

➢ odgovor na pobudo z vprašanjem, ki jo je podala članica občinskega sveta dr. Polona 

KRALJ; 

➢ odgovor na eno vprašanje, ki ga je postavil član občinskega sveta Srečko ŽIŽEK; 

➢ odgovor na eno pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta Franc ŽIŽEK; 

➢ skupni odgovor na eno pobudo, ki ju je podal član občinskega sveta Miran DOKL in 

eno pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta Franc FARTEK, mag. (dopolnjen 

odgovor s strani Zdravstvenega doma Gornja Radgona). 

 

S to objavo so v skladu s 17. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornja Radgona 

objavljeni vsi odgovori na vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta podane na 

12. redni seji občinskega sveta. 
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OBČINA GORNJA RADGONA 
OBČINSKI SVET 

ZADEVA: Odgovor na vprašanje članice občinskega sveta dr. Polone Kralj

Članica Občinskega sveta Občine Gornja Radgona je na 12. redni seji Občinskega sveta Občine 
Gornja Radgona, dne 12. decembra 2024, podala naslednjo pobudo z vprašanjem:
»Na 11. redni seji občinskega sveta sem po razpravi gospoda Srečka Žižka kratko pojasnila tudi mojo 
zelo slabo izkušnjo z gospodom A. S.. Gospa županja me je pozvala, da oblikujem pobudo 
občank/občanov ali vprašanje, in to bom podala danes, po obrazložitvi, kot sledi. 
Pred več kot letom dni sem na 6. redni seji občinskega sveta povedala, da smo bili nekateri občani 
diskriminirani pri enakovrednem dostopu do pitne vode zaradi vrste nezakonitih ravnanj odgovornih 
na Občinski upravi. Naj kot prvo pojasnim, da je jedro te sramotne zadeve gradbeno dovoljenje, 
izdano za stanovanjski objekt na Grajski cesti 7, ki je v tehničnem smislu nezakonito, saj ne upošteva 
niti zahtevanega minimalnega odmika od javne ceste niti nedovoljene lege glede na javno cesto (op., 
to se nanaša na Zakon o gradnji objektov-1, Gradbeni zakon-1). Gradbena stroka mi je pojasnila, da 
to ni napaka posameznika, temveč dogovorjeno nezakonito ravnanje neke zainteresirane skupine, ki 
je prikrila dejanski status javne ceste zato, da je gradbeno dovoljenje na videz izgledalo skladno z 
zakonodajo. 
Prilastitev javne ceste za zasebno rabo in zasaditev žive meje na njej predstavlja kršenje Zakona o 
cestah-2, 3. in 6. člena, in Zakona o urejanju prostora – 3.3. člena. Gospoda V. M. in A. S. sta bila 
skladno z zahtevo oškodovanih občanov in vsebino omenjenih zakonov dolžna odrediti takojšnjo 
odstranitev žive meje na stroške kršiteljev, ter skladno z direktivo Ministrstva za infrastrukturo 
umestiti nadomestni vodovodni priključek po občinskem zemljišču. Ker sta se omenjena gospoda 
odločila za nezakonito opustitev izgradnje vodovodnega priključka, je bila Občinska uprava dolžna 
oškodovanim občanom pisno podati razloge in s tem omogočiti uradno pritožbo. Tega pa odgovorni 
niso storili zato, da so lahko v poročilu občinske uprave za Komunalo Radgona uradno podali lažen 
razlog, da ni bilo danega dovoljenja za rezanje asfalta. To je skrbno načrtovana prevara in zloraba 
položaja odgovornih, s katero je občinska uprava lastno, nezakonito odločitev za opustitev izgradnje 
vodovodnega priključka kot krivdo in strošek bodoče izgradnje uradno naprtila oškodovanim 
občanom, in to brez njihove vednosti. Vodovodni priključek bo občina nekoč morala napraviti, ampak 
financirati pa ga zaradi lažne uradne izjave ne sme, kajti finančni nadzor in Računsko sodišče bosta 
povedala, da ga morajo občani, ki so zavrnili rezanje asfalta. In ker je to laž, bo zadeva morala dobiti 
sodni epilog. 
Spoštovani, verjamem, da je na občinski upravi veliko zaposlenih, ki delajo vestno, odgovorno in 
pošteno. Nedvomno pa je pri nekaterih prisotno kršenje integritete in nesprejemljivo je, da lahko 
nekateri počnejo kar se jim zdi, ne da bi za svoje ravnanje kakorkoli odgovarjali. 



Zato podajam pobudo  da se ustanovi delovno telo  sveta  Gornja 
Radgona – Komisija za nadzor kršitev integritete zaposlenih na  upravi in županje/župana 

 Gornja Radgona. 
Komisija bi delovala kot neodvisno posredovalno telo za  ki menijo, da so bili oškodovani 
zaradi kršitve integritete ali nestrokovnega ravnanja odgovornih na  upravi. Komisija bi 

  svetu in v primeru dokazanih kršitev integritete tudi predlagala ustrezne ukrepe.
Še vprašanje: 
Ste proti kršiteljem kakor koli ukrepali glede na navedene nezakonitosti in znatno  škodo?«

O D G O V O R :

Odgovor na pobudo glede ustanovitve komisije  sveta za nadzor kršitev integritete 
zaposlenih na  upravi in županje/župana  Gornja Radgona: 
Zakon o integriteti in  korupcije (ZIntPK) ne predvideva ustanavljanja posebnih 
komisij, kot delovnih teles  sveta, za izvajanje nadzora kršitev integritete s strani 
zaposlenih uslužbencev  uprave in županje/župana. Nadzor nad morebitnimi kršitvami izvaja 
Komisija za  korupcije, ki je samostojen in neodvisen državni organ.  naloge 
iz  integritete in ugotavljanja nasprotja interesov lahko izvajata Komisija za volitve in 
imenovanja in nadzorni odbor. Lahko pa na pobudo svetnikov  svet razpravlja o vsebini 

 integritete  in poda  županu ali zahteva, da mu  uprava  o 
izvajanju ukrepov iz  integritete.

Odgovor na vprašanje ali se je proti kršiteljem kakor koli ukrepalo glede na navedene nezakonitosti 
in znatno  škodo:
Predmetna pot ni kategorizirana javna cesta in le deloma poteka po  ki je v lasti  
deloma pa po  ki je v zasebni lasti. Gre torej za stara neurejena lastniško pravna razmerja 
med lastniki  ki si jih  prizadeva urediti pred obnovo vodovodnih   
zaenkrat ni prepoznala kršitev pri ravnanju zaposlenih.

Pripravil:
Darko FRAS

ŽUPANJA
 GORNJA RADGONA

Urška MAUKO TUŠ
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OBČINA GORNJA RADGONA
OBČINSKI SVET 

ZADEVA: Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta Srečka Žižeka

Član Občinskega sveta Občine Gornja Radgona Srečko Žižek je na 12. redni seji Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, dne 12. decembra 2024, postavil naslednje vprašanje:
»Prvi del postavljenega vprašanja glasi:
Kot občinskega svetnika in širšo javnost me zanimajo nekatere zadeve glede povečanja cen s strani občine. 
Zato dajem vprašanje in prosim za odgovor. Da pričnem z dvigi cen v zadnjem letu, ki jih občani 
plačujemo občini. Bil je dvig cen v letošnjem letu za odvoz komunalnih odpadkov in dvig cen za vodo 
oziroma je bila ukinjena subvencija, danes je na občinski seji sklep za dvig vrednosti točke na račun 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča, čaka nas še zakonodajno mesečno plačilo za dolgotrajno 
oskrbo, ki bi naj začela veljati z januarjem 2025 in bo vsak zaposleni in nezaposleni, upokojenec in 
prejemnik socialne pomoči dolžan v državno blagajno prispevati ta sredstva. Torej nas vse občane v letu 
2025 čaka kar nekaj dvigov, stroškov občini ali državi. Moja pripomba in nato vprašanje se nanaša na 
dvig vrednosti točke za izračun NUSZ. Na podlagi katere zakonodaje se cena vrednosti točke dviguje? Po 
mojih informacijah ni zakonske podlage. Tudi dvig življenjskih stroškov je letos skoraj ničen. Podlaga za 
dvig cen je v obrazložitvi sklepa o vrednosti točke za izračun NUSZ v Gornji Radgoni indeks cen za nizko 
gradnjo, kar po mojih poizvedovanjih ni pravna podlaga za dvig točke za odmero NUSZ-a. Iz podane 
obrazložitve povzemam, da občani nismo krivi, če je na podlagi odločbe FURSa na zahtevo tožnika, ki 
mu je občina neupravičeno izračunala NUSZ od leta 2019 do 2024, ki jih navajate v obrazložitvi tega 
sklepa, naloženo občini vračilo teh sredstev z obrestmi. Torej navedenih 130.000 eur občani nismo dolžni 
poravnati z neupravičenim zaračunavanjem NUSZ-a tožniku. 
Vprašanje: posredujte pravno podlago za zvišanje vrednosti točke za izračun na podlagi nizkih gradenj in 
posredovanje odločbe FURSA, zadeva je tudi informacija javnega značaja, s katero je tožnik dobil tožbo 
zoper neupravičenega zaračunavanja NUSZ od leta 2019 do 2024, kot je navedeno v obrazložitvi sklepa 
7. točke današnjega dnevnega reda. Je krpanje lukenj za nazaj, mi pa odločamo o zvišanju cen za vnaprej. 
Prosim za odgovor in utemeljitev v vednost vsem občanom. 
Primerjava cen med občinami nas praktično ne zanima. Mi smo občani občine Gornja Radgona in člani 
sveta občine Gornja Radgona. Poleg tega sploh ni naveden niti približni prihodek sredstev občine iz tega 
naslova. Torej pomeni dvig cen NUSZ predlog županje in potemtakem kritje napak, ki jih je naredila 
občina? Dvig vrednosti točke za izračun NUSZ za 5 ali 5,9 – obe vrednosti sta navedeni, za občane ni 
nujen oziroma, ga ne potrdim, nujno pa je na določenih postavkah, predvsem športa, cene primerjati z 
drugimi občinami in jih zmanjševati. Tu dejansko ni logike. …«

Na drugi del tega prvega postavljenega vprašanja je že bil podan pisni odgovor vezan na področje 
športa v občini.
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O D G O V O R :

Pravno podlago za  vrednosti  za odmero nadomestila za uporabo stavbnega  
predstavlja (3) odstavek 17.  Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega  v  
Gornja Radgona (Uradno glasilo  Gornja Radgona, št. 7/18, 8/18 – popravek, 5/19 in 6/21), ki 

 da v primeru   vrednosti  kot je  v prejšnjem odstavku, novo 
vrednost    svet na predlog župana. 

Navedeno je bilo pisno obrazloženo v obrazložitvi predloga sklepa, ki je bil del gradiva za obravnavo 
na seji 12. redni seji  sveta ter ob obravnavi navedene  dnevnega reda na sami 12. 
redni seji  sveta še posebej ustno obrazloženo.

Pripravil:
Darko FRAS

ŽUPANJA
 GORNJA RADGONA

Urška MAUKO TUŠ
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 GORNJA RADGONA
 SVET 

ZADEVA: Odgovor na pobudo   sveta Franca Žižeka

  sveta  Gornja Radgona Franc Žižek je na 12. redni seji  sveta 
 Gornja Radgona, dne 12. decembra 2024, podal naslednjo pobudo:

»Pobuda županji glede avtobusne postaje Gornja Radgona. Vsi vemo, da jo rabimo in tudi dolžnost 
nas je, da se ta zadeva uredi. Mislim, da županja vlaga kar dosti energije v to zadevo, je pa res, da 
imamo nekateri  poglede in vidimo  rešitve. Zaradi tega prihaja do trenj med nami, 
jeze, raznih sporov in tako naprej. Upam, da pa imamo vsi toliko razuma, da smo se sposobni 
pogovarjati, poslušati in zadevo podebatirati. Zato predlagam županji, da organizira pogovorno 
okroglo mizo za   sveta, kjer se bomo o tem odprto pogovorili, da   
sveta ne bomo spet samo dvigovali glasovalnih  ampak bomo tudi aktivno sodelovali pri 
snovanju avtobusne postaje Gornja Radgona.«

O D G O V O R :

Avtobusna postaja je bila z   sveta v prejšnjem mandatu, zaradi izvajanja 
gradbenih del na rekonstrukciji  državne ceste in parkirnih prostorov v  mesta najprej 

 prestavljena na lokacijo pred  železniško postajo. Konec leta 2021 je bila na 
 svetu sprejeta  da se na tej lokaciji uredi za stalno,  za to ni bilo ustreznih 

pogojev. Takoj po nastopu novega mandata konec leta 2022 se je  s postopki pridobivanja 
 od Slovenskih železnic, vendar se je hitro ugotovilo, da zaradi varstvenega režima železniške 

infrastrukture ne bo  pridobiti potrebnega obsega  za ureditev nove avtobusne postaje 
na tej lokaciji. Zato se je  s preverjanjem  na drugih možnih lokacijah v  
mesta.  je bila tudi analiza oziroma strokovna preveritev lokacij, ki bo v kratkem tudi 
predstavljena  svetu in javnosti. Analiza bo strokovna podlaga za  nove lokacije 
avtobusne postaje, za katero se bo v najkrajšem  izdelala tudi projektna dokumentacija in 
pridobilo gradbeno dovoljenje.

Pripravil:
Darko FRAS

ŽUPANJA
 GORNJA RADGONA

Urška MAUKO TUŠ
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OBČINA GORNJA RADGONA
OBČINSKI SVET

ZADEVA: Skupni odgovor 
 na pobudo člana občinskega sveta Mirana Dokla,
 na pobudo člana občinskega sveta Franca Farteka

Član Občinskega sveta Občine Gornja Radgona Miran Dokl je na 12. redni seji Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, dne 12. decembra 2024, podal naslednjo pobudo:
»Prebral bi dva odstavka iz dopisa, ki so ga poslali vodje služb in enot Zdravstvenega doma Gornja 
Radgona na izjavo člana občinskega sveta na prejšnji seji: ¨Ne zatiskajmo si oči, da so tudi v našem 
zavodu težave tako z komunikacijo in odnosi med zaposlenimi, kot s posameznimi neprimernimi odnosi 
do uporabnikov. Glede na pritožbe in pohale vemo, da so le-ti v manjšini oziroma izjeme in ne obratno, 
kot je bilo povedano na omenjeni seji. Obstaja tudi notranja organizacija dela v zdravstvenem domu, 
ki zagotavlja, da se glede na prisotnosti zaposlenih ve, kdo je na kateri dan za kaj pristojen. Prav tako 
si ne želimo, da se s prstom kaže na nas brez dokazov oziroma brez možnosti zagovora. Vedno smo 
odprti za komunikacijo, naše pritožbene poti so tudi jasne. Vrata naše ustanove so vam vedno odprte. 
Spodbujamo dialog z namenom, da bi lahko izboljšali sodelovanje. Vedeti pa moramo, da vsaka 
sprememba sama po sebi še ne pomeni avtomatsko izboljšanja, prav tako ne more takoj revolucionirati 
delovanje kakršnega koli zavoda, saj za uspeh delovanja in sprememb rabimo sodelovanje vseh 
deležnikov.¨ 
Glede na prebrano in glede na to, da se vsi zavedamo in priznavamo, da bo potrebno v delovanju in 
sodelovanju marsikaj spremeniti, dajem pobudo, da vsi deležniki, kolikor nas je v tej naši občini, 
skušamo s skupnimi močmi situacijo izboljšati, ne z metanjem polen pod noge, pač pa s poštenim 
sodelovanjem. Mislim, da je to edina pot, da nekaj izboljšamo. Gre za vse nas, gre za paciente in 
nenazadnje tudi za vse zaposlene v Zdravstvenem domu.« 

Član Občinskega sveta Občine Gornja Radgona Franc Fartek, mag. je na 12. redni seji Občinskega 
sveta Občine Gornja Radgona, dne 12. decembra 2024, podal naslednjo pobudo:
»Dajem pobudo občinski upravi oziroma občini kot solastnici Zdravstvenega doma Gornja Radgona 
in sicer v zvezi z aplikacijo, ki jo je vzpostavil zdravstveni dom; imenuje se »doZDRAVNIKA«. Vse 
lepo in prav, luštno, super računalniška aplikacija, digitalna posodobitev, pomeni posodabljanje 
storitev v zdravstvu, ampak iz izkušenj sodeč … na zavodu kjer sem v službi imamo devet območnih 
enot, en direktor se je zaradi takih stvari, klicnih centrov in podajanja informacij strankam, dal odpoved 
in se skregal z generalnim direktorjem. Hočem povedati, da sem se sam moral registrirati, pisati 
lečečemu zdravniku, ta ti odpiše, klicati pa ga sploh ne morem. Do ene stopnje starosti to še gre, ne 
predstavljam pa si kako bodo to delali starejši ljudje, kako bodo uporabljali to aplikacijo, kako se bodo 
registrirali, ali sploh računalnik obvladajo in tako naprej. Vem, treba je predlagati nekaj drugega, nekaj 
boljšega. Kaj lahko damo na tehtnico? Če damo na tehtnico prejšnje analogno in telefonsko poslovanje, 
ali pa to posodobljeno, digitalno… ne eno ne drugo nima same pluse in same minuse, kar se zavedam. 
Ne predstavljam pa si, da se starejše ljudi v to prisili. Do svojega zdravnika lahko dostopajo samo 
preko te aplikacije. Kako bodo lahko starejši ljudje to uporabljali, saj nimajo vsi sinov in vnukov, ki 
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jim bodo pri tem lahko pomagali. Postavljeni bodo pred zid, saj tja ne moreš iti, ker nisi najavljen, 
najaviš se lahko samo preko aplikacije itd.. Dajem pobudo, da se Zdravstveni dom Gornja Radgona 
opozori na to, da je ta aplikacija seveda v redu, funkcionalna, ampak le do neke starosti.«

O D G O V O R :

Navedene pobude smo poslali Zdravstvenemu domu Gornja Radgona in zaprosili, da vsebino 
posredovanih pobud  in nam  prej povratno posredujejo ustrezne pisne odgovore z 
njihovimi  pojasnili in rešitvami.

Dne 21. 2. 2025 smo prejeli dopis št. 375/2-2024 z dne 20. 2. 2025 s pisnimi odgovori s strani v.d. 
direktorice Zdravstvenega doma Gornja Radgona, ki ga prilagamo.

Priloga: 
– prejet odgovor ZD GR

ŽUPANJA
 GORNJA RADGONA

Urška MAUKO TUŠ






